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نقدی بر عملکرد تیم ملی کشتی آزاد ایران در رقابت های قهرمانی جهان 2018

پرونده تیم ملی کشــتی آزاد ایــران در حالی 
در چهل وهشــتمین دوره رقابت های قهرمانی 
جهان- بوداپســت تنها با کسب 3 برنز بسته 
شد که بســیاری از کارشناسان این پرونده  را 
پرونده ناکامی خواندند. تیم ملی کشــتی آزاد 
ایران درحالی با ترکیب کامل راهی بوداپست 
شد که پیش تر به دلیل بالا گرفتن بحران های 
مالی چندین تورنمنت بین المللی این تیم لغو 
شــد و حتی ارز مورد نیاز بــرای اعزام تیم به 
مســابقات پای پرواز به دست کادرفنی رسید. 
اتفاقی که گفته می شــد به لحاظ روحی روی 
کشــتی گیران اثر گذاشــته. چراکه تا آخرین 
لحظات مشــخص نبود تیم با ترکیب کامل به 
مجارســتان خواهد رفت یا خیر. هرچه بود ارز 
رسید و تیم هم درحالی با ترکیب کامل اعزام 
شــد که گفته می شد کادرفنی در این دوره به 
دنبال جبران تک طلا دوره قبل)حسن یزدانی( 
و رتبه نهمی رقابت های جهانی 2017 اســت. 
اما روند مســابقات به گونــه ای پیش رفت که 
پای هیچ یک از شاگردان رسول خادم به فینال 
مسابقات 2018 نرسید. آن هم در شرایطی که 
این تیم نامدارانی چون حسن یزدانی، علیرضا 
کریمی و پرویز  هادی را در ترکیب داشــت و 
خیلی هــا روی مدال زرین کریمــی و یزدانی 
حساب ویژه ای باز کرده بودند. هرچند  طلایی 
شــدن پرویز  هادی در مجارستان دور از ذهن 
بود اما به جرات می توان گفت در ترکیب تیم 
اعزامی به این رقابت هــا او بهترین عملکرد را 
داشــت ولی درنهایت او هم همچون کریمی و 
یزدانی به مدال برنز بسنده کرد. با این که تیم 
اعزامی به رقابت های جهانی ترکیبی از جوانان 
و باتجربه ها را در کنار هم داشــت اما نســبت 
جوانــان تیم به باتجربه هــا می چربید و حتی 
بعضی از شــاگردان خادم اولین حضورشان در 
عرصه جهانی را تجربه می کردند. این مســئله 
باعث شد برخی مدعی شوند که جوانان گرایی 
در تیم ملــی هزینه دارد. حال آن که منتقدان 
بــار دیگر مدیریــت خادم را ســیبل انتقادها 

کردند. 
 برزگر: کار کردن خادم در این وانفسا 

فقط ایثار است و بس!
منصور برزگر عضو شــورای فنی کشتی آزاد 
که سابقه مدیریت استعدادیابی تیم های ملی 
را هــم در کارنامــه دارد، در ارزیابی عملکرد 
آزادکاران ایران در قهرمانی جهان به خراسان 
می گوید: »تیم ملی کشتی آزاد ایران در دوره 

گذشــته رقابت های قهرمانی جهان 2017 با 
یک مدال طلا در رتبه نهم قرار گرفت. امسال 
اما آن تک طلا تبدیل به 3 مدال برنز شــده. 
این درحالی اســت که در این مدت رقبای ما 
هم بی کار نماندند و روی پیشــرفت خود کار 
کرده انــد. درحال حاضر هیچ چیز مشــخص 
نیست. باید صبر کرد تا تیم به ایران برگردد و 
علت کسب این نتایج مورد بررسی قرار گیرد. 
باید بررســی شود که چرا کشتی گیران ما در 
ثانیه های آخر می بازنــد. « عملکرد تیم ملی 
کشــتی آزاد در مجارســتان درحالی ضعیف 
توصیف می شود که خیلی ها جوان گرایی تیم 
را بی تاثیر نمی دانند. از طرفی برخی  دســت 
روی آنالیز خــوب آمریکایی ها از ترکیب تیم 
ایران می گذارند و در ایــن بین خیلی ها هم 
مدیریــت خادم را زیر ســوال می برند. برزگر 
می گوید: »مخالفان همیشه حرف از مدیریت 
خــادم می زنند. اما باید بدانیم کشــتی ما در 
طول تاریخ با فراز و نشیب های زیادی روبه رو 
بــوده. اوقاتی بوده که ما بــا قوی ترین تیم و 
ترکیب راهی مســابقات می شــدیم اما فقط 
با یک برنز برمی گشــتیم. امــا قبول دارم که 
کشــتی آمریکا روی آنالیز کشــتی ایران کار 
زیادی انجــام داده. ضمن این کــه باید دید 
آمریکایی که کشــتی گیران ما را برد با بقیه 
رقبا چه کرده؟ همه این مســائل قابل بررسی 
است. اما در این وانفسا که فدراسیون کشتی 
با مشــکلات مالی و ارزی روبه روســت، کار 
کردن خــادم یا هر فرد دیگری که با صداقت 
کار می کنــد، چیزی نیســت به جــز ایثار. 
پس قشــنگ نیســت که در چنین شرایطی 

مدیریت او را زیر ســوال ببریم. « او در پاسخ 
به این که آیا فدراســیون قبل از اعزام کاروان 
ایران به بوداپســت، پیش بینی از رنگ مدال 
کشــتی گیران داشــته یا خیر، می گوید: »با 
توجه به این که ما شناخت درستی از تیم های 
دیگر نداریم، پیش بینی مدال ها کار درســتی 
نیســت. ضمن این که به خاطر در پیش بودن 
المپیــک، تیم ها کار زیــادی روی تیم خود 
انجام می دهند، به طــوری که هند می آید و 
مدال می گیرد. این را هم فراموش نکنیم که 
دســت کم 40، 50 درصــد ترکیب تیم ملی 
کشــتی آزاد ایــران در ایــن رقابت ها جوان 
بود. « برزگر در واکنش بــه این که آیا موافق 
آن اســت که قرعه کشــی مســابقات کشتی 
براســاس رنکینگ کشــورها و کشتی گیران 
برگزار شــود، می گوید: »قرعه کشی مسابقات 
کشــتی هیچ وقت براســاس رنکینگ نبوده و 
هر کشــتی گیری که به وزن کشــی می رود، 
خودش هــم قرعــه اش را برمــی دارد. یکی 
از سیاســت های اتحادیه جهانی این اســت 
که در مرحله قرعه کشــی وقتی کشــورهای 
قوی به هم می خورنــد، تیم های ضعیف هم 
امکان بالا آمدن در جدول مســابقات را پیدا 
کــرده و متعاقب آن تشــویق می شــوند که 
روی رشته کشتی ســرمایه گذاری کنند. اما 
اگر قرعه کشــی براساس رنکینگ انجام شود، 
موجبات دلســردی کشــورهای ضعیف را به 
دنبال خواهد داشــت و دیگر در این رشــته 

سرمایه گذاری نخواهند کرد. «
 محبــی: وزارت ورزش نباید این همه 

مسئولیت را به خادم می داد

محمد حســن محبی کارشناس کشتی اما در 
واکنش به کســب تنها 3 برنز توسط کشتی 
آزاد ایران در بوداپســت به خراسان می گوید: 
»به نظر من کشــتی گیران ما زحمت خود را 
کشــیدند و آن کاری که باید انجام می دادند 
را انجــام دادند؛ حتــی آن هایی که فقط یک 
کشــتی برای تیم ملی گرفتند. اما سوال من 
این است که رسول خادم می خواهد با کشتی 
ایــران چه کار کند؟ او باید هم جواب مردم را 
بدهد، هم جواب جامعه کشتی را. در این بین 
باید شورای فنی و مســئولان وزارت ورزش 
که این همه مســئولیت به خادم داده اند از او 
جواب بخواهند. چون او به تنهایی مســئول 
تمام امور اســت؛ از فنی گرفتــه تا اداری و 
اعزام ها. اما وقتی ما حتی یک مدال نقره هم 
نمی گیریم، قطعا باید خادم جواب گو باشد. « 
او در پاسخ به این که آیا معتقد است مدیریت 
خادم باعث رقم خوردن چنین اتفاقی شــده، 
می گویــد: »تنهــا بحث مدیریــت او مطرح 
نیســت. خادم در فدراسیون همه کاره است. « 
محبــی می گویــد: »وزارت ورزش نباید این 
همه مسئولیت را به خادم می داد. اصلا چطور 
می شود که یک نفر این همه مسئولیت داشته 
باشد؟ جای خادم به عنوان رئیس فدراسیون، 
کرســی ریاست است، نه این که بیاید و پشت 
سر کشــتی گیرانی بنشیند که درحال کشتی 
 گرفتن هســتند. هرچند که او نفراتی را برای 
کوچ کــردن تیم انتخاب کــرده اما درنهایت 
چون همه مســئولیت ها را برعهــده گرفته، 
خودش باید پاســخ گو باشد. ســوال من این 
اســت که خادم چرا آن هایی که می توانستند 
کمک کنند را جا گذاشت؟ مگر می شود یک 
نفر همه تصمیمــات را به تنهایی بگیرد؟ اگر 
انتخاب کند،  قرار است خودش کشــتی گیر 
چرا انتخابی گذاشت؟ شــورای فنی هم باید 
از خادم جواب بخواهد. خیلی ها هســتند که 
می توانند به کشــتی ایران کمــک کنند اما 
خــادم آن ها را نه دعوت می کنــد و نه بازی 
می دهــد. چون خادم فقط خــودش را قبول 
دارد. دعوت پیشکسوتان پیشکش، خادم اصلا 
چنین افرادی را به فدراســیون راه نمی دهد. 
حال آن که نه تنها کشتی بلکه همه رشته های 
ورزشــی متعلق به همه مردم ایران است اما 
خادم می گوید نه؛ کشتی متعلق به من است. 
متاسفانه نمی دانم چرا برخی اصحاب رسانه، 
پیشکســوتان و قهرمانان جهــان و المپیک 

سکوت کرده اند و حرفی نمی زنند. «

هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامك: 2000999خادمناکامیها
***

 لطفا مربیان فوتبال را به جان هم نینداز  خراسان. آقای قلعه نویی  از بزرگان فوتبال 
کشور هست. کوچک ترها باید احترام ایشان را داشته باشند. 

 زمانی که ما جام آســیا گرفتیم، اســتقلالی ها دســته  3 بازی می کردن! اقلیت 
طرفدارانشان مطالعاتشان را دقیق تر کنند.

 اي  کاش پدیده این طور نتیجه نمی گرفت و مردم را شــیفته خودش نمی کرد. 
ا لان تا دیر نشده یک شماره کارت اعلام کنید تا طرفداران به این تیم کمک کنند. 

نگذارید متلاشی بشود و بعد از مرگش مرده پرست باشیم. تو را به خدا چاپ کنید.
 آقایی که مخالف رفتن خانم ها به ورزشــگاهی، ما هم مخالف پخش مســابقات 

کشتی به جای سریال هستیم، چه کار باید بکنیم؟  کجا برویم ؟ به کی بگیم؟ 
 افول کشــتی آزاد: اداره و مدیریت در لحظات پایانی که برتری امتیازی در یک 

کشتی حساس را داریم، بلد نیستیم. 
 اگر پدیده به جای خراســان در هر یک از استان های دیگر بود، مردم و مسئولان 
آن استان تیم را روی سرشان می گذاشتند اما دریغ که حتی ورزشی نویسان روزنامه 

خراسان هیچ عرقی نسبت به تیم شهرشان که درصدر جدول هست، ندارند.
 دوست عزیز،  شفر دایی را به خاطر گل هایی که به مالدیو زده می شناسد. بزرگان 

پرسپولیس تان. 
 تورا خدا به داد پدیده برســید، مردم دارند این همه هول و دلواپسی را به خاطر 
شرایط بد باشگاه تحمل می کنند. آخر فوتبال دوستان مشهدی چه گناهی کرده اند 
که در این استان زندگی می کنند، چه موقعی ما صاحب یک تیم خوب در مشهد 

می شویم.

داورزنی: ارز کشتی یک روز قبل از اعزام به 
بوداپست واریز شد

درحالی که مســئولان فدراسیون کشتی مدعی هستند ارز مورد نیاز این 
فدراسیون برای اعزام تیم به مســابقات قهرمانی جهان- بوداپست، پای 
پرواز به دست شان رسیده اما دیروز محمدرضا داورزنی معاون وزیر ورزش 
مدعی شــد این ارز یک روز قبل از اعزام به کشــتی پرداخت شــده. به 
گزارش ایســنا داورزنی گفت: »ارز موردنیاز کشــتی به موقع و یک روز 
قبــل از اعزام در اختیار این فدراســیون قرار گرفــت و خانم فرامرزیان 
برای دریافت آن مدت  زمان بســیاری را در بانک مرکزی ســپری کرد، 
مابه التفــاوت ریالی این ارز را هم وزارت ورزش و جوانان به صورت نقدی 
پرداخت کرد تا تیم ملی کشــتی بدون مشــکل به رقابت های بوداپست 

اعزام شود و در این زمینه هیچ مشکلی وجود نداشت. «

فرامرزیان هم استاندار می شود؟ 
برای ســومین بار متوالی طی یک سال گذشته، معاونت توسعه مدیریت 
و منابع وزارت ورزش در آســتانه اســتاندار شــدن قرار گرفته تا کارایی 
»استاندارسازی« این معاونت مشخص شود. به گزارش مهر بعد از این که 
سید مناف هاشــمی و سید علی آقازاده معاونان اســبق توسعه منابع و 
پشــتیبانی وزارت ورزش به ترتیب به عنوان اســتانداران استان مرکزی 
و گلســتان انتخاب شدند، حالا خبر رسیده ژاله فرامرزیان معاون کنونی 
توســعه مدیریت و منابــع وزارت ورزش کاندیدای اســتانداری قزوین 
شــده  تا او سومین معاونی باشد از پســت توسعه مدیریت و منابع وزارت 
ورزش روی صندلی اســتانداری یک استان می نشیند. البته هنوز حضور 

فرامرزیان در این پست قطعی نیست.

زاویه نگاه شما

اخبار

اعلام نحوه کسب سهمیه 
المپیک ۲۰۲۰ در والیبال

فدراسیون جهانی والیبال 
نحــوه راه یابــی تیم های 
ملی والیبال به بازی های 
توکیــو  المپیــک 2020 
را اعلام کــرد که بر این 
المپیک 2020  در  اساس 
ادوار گذشته 12  همانند 
تیم   ملی در بخش مردان و زنان حضور خواهند 
داشت. نحوه گزینش تیم ها در هر 2 بخش نیز 
یکســان خواهد بود. البته یکــی از 12 تیم راه 
یافته به المپیک 2020 تیم   ملی ژاپن اســت که 
بــا توجه به میزبانی اش قطعــا در این رقابت ها 
حضــور خواهد داشــت. بر خــلاف رقابت های 
قهرمانی جهان، ســرمربیان تیم های ملی اجازه 
دارنــد به جای 14 بازیکن تنهــا 12 بازیکن را 
برای المپیک دعوت کنند. در ســال 201۹ ، 6 
رقابت انتخابی بین قاره ای برگزار خواهد شد که 
طی آن 24 تیــم برتر رنکینگ جهانی در قالب 
6 گروه 4 تیمی و با سیستم مارپیچی به رقابت 
می پردازند. سیســتم مارپیچی نوعی از چینش 
تیم هاست که بر اساس آن تیم ها سید بندی شده 
و جایگاه شــان در گروه های چهار گانه مشخص 
می شــود. بر این اســاس 24 تیم برتر رنکینگ 
جهانــی در ژانویــه ســال 201۹ با سیســتم 
مارپیچی به این صورت گروه بندی خواهند شد: 
گروه A: رنک یک، رنک 12، رنک 13 و رنک 24
گروه B: رنک دو، رنک 11، رنک 14 و رنک 23
گروه C: رنک 3، رنک 10، رنک 15 و رنک 22
گروه D: رنک 4، رنک ۹، رنک 16 و رنک 21
گروه E: رنک 5 ، رنک 8، رنک 17 و رنک 20
گروه F: رنک 6، رنک 7، رنک 18 و رنک 1۹

به  این  ترتیب تیم های برتر گروه های شش گانه 
جواز حضور در المپیک 2020 را کسب خواهند 
کــرد تا با توجه به حضور ژاپن به عنوان میزبان 
تکلیف 7 تیم راه یافته مشخص  و تکلیف حضور 
5 تیم دیگر در رقابت های بعدی معلوم شــود. 
ســپس تکلیف 5 تیــم دیگر بعــد از برگزاری 
رقابت هــای انتخابی در 5 حوزه آســیا، آفریقا، 
اروپا، آمریــکای جنوبی، آمریــکای مرکزی و 
شمالی مشــخص خواهد شــد. البته تیم هایی 
کــه در 6 تورنمنت قبل بتوانند جواز حضور در 
المپیک را کســب کنند، نمی توانند در انتخابی 
بعدی در قاره هایشــان شــرکت کنند. 5 تیمی 
که بتواننــد در رقابت های انتخابی در 5 منطقه 
ذکر شــده عنوان نخست را کسب کنند، گام به 

بازی های المپیک خواهند گذاشت.

گزارش

برکناری امیرخوش خبر واکنش تند کاپیتان تیم ملی 
والیبال را به دنبال داشــت. دوشــنبه بود که بالاخره 
اتفاقی کــه مدت ها در محافل غیررســمی صحبتش 
بود، عملی شــد. امیر خوش خبر سرپرست اسبق تیم 
ملی درحالی از ســمت خود برکنار شد که فدراسیون 
والیبــال، این برکناری را این طــور تعبیر کرد: »پایان 
ماموریت خوش خبر در فدراســیون!« البته خوش خبر 
هم در مصاحبه ای پایــان ماموریتش را تایید کرد اما 
در ادامه توضیحاتی داد که مشــخص شــد او وادار به 
استعفا شده. این استعفای اجباری درحالی رخ داد که 
درست از زمان اعطای کســوت ریاست فدراسیون به 
احمــد ضیایی، زمزمه اختلاف نظــر او با خوش خبر به 
گوش  می رســید. با این حال اما این خبر همیشــه از 
سوی طرفین رد می شد. درنهایت اما این اختلافات در 
جریان مســابقات قهرمانی جهان به قدری اوج گرفت 
که بلافاصله بعد از برگشــت تیم به ایران، شایعه شد 
خوش خبر وســایلش را جمع کرده و قصد رفتن دارد. 
البته پیش از آن هم یک بار خبر استعفای خوش خبر 
رسانه ای شده بود ولی هیچ گاه به صورت رسمی تایید 
نشــد تا این که دوشــنبه پس از جلسه ای که بین او و 
ضیایی برگزار شد، به صورتی عجیب استعفایش از این 
پست را اعلام کرد. آن هم در شرایطی که خود ضیایی 
مشــمول قانون بازنشسته هاســت و به زودی باید این 
پســت پر زرق و برق را تحویل دهد و برود. خوش خبر 
که تا دیروز سکوت کرده بود، بالاخره پرده از علت این 
استعفای اجباری برداشت و در واکنش به جلسه ای که 
با رئیس فدراسیون داشته با ایسنا گفت: »جلسه ای که 
من با ضیایی داشتم، واقعا جلسه خاص و عجیبی بود. 
من دوشنبه برای اســتعفا به فدراسیون والیبال نرفته 
بودم و نمی خواستم از سرپرستی تیم   ملی خداحافظی 
کنم. در این جلســه تنها من و ضیایی حضور داشتیم 

و او در ابتــدا از زحمات من تشــکر کرد، اما زمانی که 
می خواستم بلند شوم و از او خداحافظی کنم، ضیایی 
کاغذی جلوی من گذاشــت و بــه من گفت که  در دو 
خط لغو ماموریتت در فدراســیون والیبال را بنویس . 
بــا توجه به این که ماموریت من با تیم ملی در ســال 
۹7 تا پایان شــهریور بود، نمی توانستم استعفا  بدهم و 
فقط باید خودم را از ماموریتم لغو می کردم. « او ادامه 
داد: »ضیایــی این تصمیم را کاملا شــخصی گرفت و 
حتــی دلیل خاصی برای آن عنــوان نکرد. من پس از 
لیگ ملت های والیبال در نامه ای مفصل که تقریبا یک 
صفحه A 4 بود اســتعفایم را تقدیم ضیایی کردم اما 
در آن موقع او صلاح ندانســت و آن را نپذیرفت. دلیل 
استعفایم در آن موقع نیز این بود که حس می کردم که 
ضیایی اعتماد لازم را به من ندارد. « او با تاکید بر این که 
ضیایی برای برکناری اش صحبتی با داورزنی نداشــته، 
گفت: »این تصمیم از سوی ضیایی کاملا شخصی بود. 
ضیایی مدیری نیست که در سایه داورزنی باشد. « نکته 
جالب توجهی که در ماجرای برکناری خوش خبر قابل 
تامل است، انتشار این خبر بود که سرپرست تیم ملی 
رابطه های خاصی با برخی از بازیکنان از جمله ســعید 
معــروف دارد. حتی مدتی از تشــکیل باند و مافیا در 
والیبال صحبت به میان آمد. خوش خبر اما در واکنش 
به این اخبار گفت: »من با همه بازیکنان از نفر اول که 
سعید معروف باشــد تا جوان ترین فرد در اردو ارتباط 
عاطفی خوبی دارم، چرا که بــه این مدیریت معتقدم. 
یک مدیر باید رابطه اش با بازیکنان به گونه ای باشد تا 
آن ها کوچک ترین مسائلشــان را به او بگویند. معروف 
کاپیتان تیم اســت و می تواند واسطه خوبی بین من و 

بازیکنان و کادر فنی باشد. «
  

پروســه عجیــب  و غریــب برکنــاری خوش خبــر 

واکنش های متفاوتی به  دنبال داشــت که شدیدترین 
و جالب توجه تریــن واکنش مربوط به ســعید معروف 
بــود. کاپیتــان تیم ملــی والیبال ایران کــه در حال 
حاضر در ایتالیا به ســرمی برد )به دلیل حضورش در 
لیگ این کشــور(، در پستی اینســتاگرامی به احمد 
ضیایی تاخــت و ابراز امیداری کرد که دیگر شــاهد 
حضور افراد نالایق در پســت ریاست نباشیم. معروف 
در اینســتاگرام در حمایت از خوش خبر چنین نوشت: 
»چنــد وقت پیش فکر می کردم که یکســری اتفاقات 
داره می افته که نه تنها ترمز والیبال کشیده شه، بلکه 
باید سرعت پسرفتش بیشتر از پیشرفتش باشه. امروز 
خبری شنیدم که تایید کرد بازم درست فکر می کردم. 
کســی را گذاشــتن در راس کار که سرعت تخریبش 
خوب باشــه و اصلا نفهمه چــی کار داره می کنه. اصلا  
این آدم شعور درک مسائل را نداره، نه به دلیل این که 
زبان والیبال سخت باشــه یا من خیلی پیچیده حرف 
زده باشــم نه، فقــط قدرت فهمش را نداره. ســکوت 

کردیــم که قبل بازی های آســیایی و جام جهانی تیم 
ضربه نخوره ولی بعد این همــه ندانم کاری، برکناری 
سرپرست تیم بدترین اتفاق ممکن بود. امیدوارم قبل 
از این که داســتان ملا نصرالدین و حیوان روی پشت 
بام خونش تکرار بشــه، وزارت محترم ورزش ســریعا 
قانون بازنشســته ها را اجرا کنه کــه این  آقا فکر نکنه 
هر  کاری دلش بخواهــد می تواند بکنه. به امید روزی 
که دیگه آدم های نا لایق را در پســت ریاست نبینیم. « 
شاید بد نباشد که بدانید »ملا نصرالدین و حیوان روی 
پشت بام خونش« اشــاره به این داستان دارد که ملا 
نصرالدین حیوان چهارپای خود را به پشــت بام برد و 
آن حیوان که نمی توانســت از پله پایین بیاید،  سقف 
خانه را خراب کرد و در نهایت هم خودش هلاک شــد 
و هــم خانه را خــراب کرد. انتقاد تنــد معروف، البته 
واکنش های مثبت و منفی زیادی هم به دنبال داشت 
و برخی معتقد بودنــد او نباید از چنین ادبیات تندی 

استفاده می کرد.

پست جنجالی سعید معروف در حمایت از سرپرست برکنارشده تیم ملی والیبال

سارا اصلانی

خوشخبر:ضیاییگفت2خطلغوماموریت
تعدادی از قهرمانان نامزد مجری گری به جای مرحوم شفیع بنویسوبرو!

 برنامه »ورزش و مردم«، نام یکی از قدیمی ترین برنامه های هفتگی صداوسیماست که از اسفند 58 و با تاسیس 
گروه ورزش در شبکه یک، تا حالا از این شبکه پخش شده است. حدود 2 سال پس از راه اندازی این برنامه، »بهرام 
شفیع« اجرای »ورزش و مردم« که عنوان طولانی ترین برنامه تلویزیون ایران را یدک می کشد، را برعهده گرفت 
تا 17 مهرماه که این مجری مســلط و بی حاشیه بر اثر ایست قلبی در 62 سالگی چشم از جهان فروبست. حالا 
پس از فوت مرحوم بهرام شــفیع، مدیران شبکه یک تصمیم گرفته اند چراغ این برنامه را روشن نگاه دارند و در 
همین راستا فصل جدیدی از »ورزش و مردم« پس از ماه صفر روی آنتن خواهد رفت که از لحاظ ساختار متفاوت 
با برنامه های قبلی خواهد بود. تاکنون تعدادی از تهیه کنندگان برنامه های ورزشی سازمان طرح های خود را برای 
ادامه دوره جدید ورزش و مردم به شبکه یک ارایه کرده اند و این طرح ها در حال حاضر در شورای طرح و برنامه 
شبکه یک در حال بررسی هستند که هنوز هیچ کدام از آن ها نهایی نشده اند. همچنین طبق تصمیم گیری های 
جدید شبکه که بر استفاده از مجریان باسابقه و صاحب کسوت در حوزه ورزش تاکید دارد، چند مجری ورزشی با 
سابقه سازمان صداوسیما و چند تن از قهرمان ورزشی سرشناس که از دنیای ورزش خداحافظی کرده اند، از جمله 

کاندیداهایی هستند که در انتظار تایید از سوی مدیر شبکه یک سیما به سر می برند.

ســوژهــ

از این پس مدیران 65 ســال به بالا حق انجام کار اجرایی در فدراســیون 
فوتبال را ندارند و در هر جایگاهی باشند بعد از رسیدن به این شرایط سنی 
از کار برکنار می شوند. در گذشــته ای نزدیک برخی از مدیران فدراسیون 
فوتبال که سمت های اجرایی در فدراسیون فوتبال داشتند به یکباره از کار 
برکنار شــدند و حکم مشاور برای آن ها زده شد. از جمله غلامرضا بهروان 
که ریاســت کمیته مسابقات را برعهده داشت. پیش تر گفته می شد این ها 

به دلیل اجرای قانون منع بکارگیری بازنشــته ها از کار برکنار شده اند. اما 
اکنون گفته می شود قانون منع بکارگیری بازنشسته ها نقشی در برکناری 
این مدیران نداشته است. فریدون اصفهانیان، یکی از اعضای هیئت رئیسه 
فدراسیون فوتبال در این باره می گوید: » طبق قانون فیفا افرادی که بیش 
از 65 سال دارند، نمی توانند در کارهای اجرایی حضور داشته باشند. خود 
من هم وقتی به ســن 65 سال برســم دیگر نمی توانم کار اجرایی کرده یا 

به عنوان ناظر فعالیت کنم. آن افراد هم به دلیل رســیدن به این سن کنار 
گذاشته شده اند، نه به خاطر بازنشستگی. « جالب این که برکناری مدیران 
قبلی این شــائبه را به وجود آورده بود که مدیران فعلی فدراسیون فوتبال 
که بازنشسته هســتند باید از سمت خود استعفا  بدهند. هر چند به تازگی 
فدراسیونی ها گفته اند جزو نهادهای دولتی به شمار نمی روند و قانون منع 

بکارگیری بازنشسته ها شامل فدراسیون فوتبال نمی شود.

65 ساله ها از فوتبال اخراج می شوند!  عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال فاش کرد

 تمرین تیم فوتبال اســتقلال قرار بود از ســاعت 11:30  دوشنبه  در مجموعه صنایع دفاع برگزار شود و از همین رو  اعلام شد که خبرنگاران و عکاسان می توانند 
در 30 دقیقه ابتدایی این تمرین حضور داشته باشند، اما با وجود اعلام قبلی،   حراست مجموعه صنایع دفاع اجازه ورود خبرنگاران به این مجموعه را نداد و اعلام 
کرد هیچ هماهنگی از ســوی مســئولان باشگاه استقلال برای ورود خبرنگاران انجام نشده است. خبرنگاران که برای  پوشش تمرین استقلال در مجموعه صنایع 
دفاع حاضر شــده بودند، برای پیگیری این موضوع با مســئولان باشگاه استقلال تماس گرفتند که آن ها در مواجهه با این اتفاق اعلام کردند هماهنگی های لازم 
صورت گرفته ، ولی بازهم نیروهای حراســت اجازه ورود خبرنگاران به این مجموعه را ندادند. حراســت مجموعه صنایع دفاع که برخورد بسیار بدی با خبرنگاران 
حاضر در محل داشت،  در نهایت با تماس مسئولان اجازه ورود خبرنگاران به محل تمرین استقلال را داد که در این هنگام خبرنگاران و عکاسان حاضر در محل، 

در اعتراض به ناهماهنگی ها و برخورد بد نیروهای حراست، حاضر به  پوشش خبری تمرین آبی پوشان تهرانی نشدند.

کوتاهی مدیر رسانه ای استقلال و 
برخورد بد حراست مجموعه صنایع دفاع

خبرنگاران تمرین 
استقلالی ها را تحریم کردند 

اعتراض رکابزنان مقابل وزارت ورزش
برخی از اهالی دوچرخه سواری دیروز با حضور مقابل وزارت ورزش و جوانان خواستار رسیدگی وزیر به وضعیت این رشته 
شــدند. به گزارش ایسنا رکابزنان با در دست داشتن بنری نسبت به وضعیت و نتایج دوچرخه سواری اعتراض داشتند. 

خسرو قمری رئیس فدراسیون دوچرخه سواری هم که در وزارت ورزش حضور داشت، با آن ها به گفت وگو پرداخت.

۴ طلا برای قایقران های ایران در قهرمانی آسیا
رقابت های قایقرانی قهرمانی آســیا در رده زیر 23 ســال و جوانان درحالی به میزبانی ازبکستان درحال برگزاری 
اســت که تا دیروز ملی پوشان ایران موفق به کســب 4 طلا، 2 نقره و یک برنز شدند. آرزو حکیمی )کایاک تک 
نفره 200 متر(، الناز شــفیعیان )کایاک تک نفره 200 متر جوانان(، تیم کایاک 2 نفره پسران  و تیم کایاک 2 نفره 
دختران موفق به کســب 4 مدال طلا شــدند. فاطمه کرمجانی در کانوی تک نفره 200 متر و تیم کانوی 2 نفره 

200 متر هم 2 مدال نقره گرفتند. تک برنز ایران هم به پوریا شریفی در کایاک تک نفره رسید.


